
Emne: Referat bestyrelsesmøde 16. Maj 2022 

Tilstede: Hanne Nielsen, Jane Nielsen, Britta Nielsen, Lone Rise 
Afbud fra Jane Jespersen 
 
Dagsorden: 
1. Havevandring - skal bestyrelsen fortsætte med dette? 
1a) Må bestyrelsen melde ud til beboerne, at vi tager stikprøver af haverne? 
    Dette spørgsmål tages op på mødet med Ungdomsbo den 23. Maj 
     Vi vil gerne at afd. haver holdes som de skal iflg. reglerne,  så de forskellige afd. står pæne, men vi er lidt 
trætte af at bestyrelsen skal være “politi” overfor beboerne. 
 
2. Genhusning af hjemløse 
 2a) Vi vil gerne være med til at hjælpe udsatte i et samarbejde med Esbjerg Kommune. Boligerne er for 
store i forhold til de boliger Esbjerg Kommune søger, og der er også udfordringer i forhold til huslejen.  
 
3. Skrivelse vedr. Rosenvængets Alle - parkeringspladser? 
 3a) Hanne spørger Administrationen. 
 
4. Velkomstbrev til nye indflyttere 
   4a) Vi kan fortsat få information om fraflytninger fra afd. da vi ønsker at aflevere velkomstbrev samt evt. 
blomst.  
 
5. Budget 
  5a)  Der er en del spørgsmål vedr. budgettet til mødet med Ungdomsbo den 23. Maj. 
 
6. Diverse 
   Drivhuse, regler for opsætning, jf. råderetsregler ? Regler for shelter i haven ?  Maks 50 kvm, over denne 
str. skal der søges om byggetilladelse. Må ikke fastmonteres i jorden. 
 
   Udestuer. Kan der bruges andre modeller end den, der foreligger tegning på?  
 
Det kunne evt. tilføjes med aflukning med skydedørspartier beregnet til udestue. Alt efter hvordan 
nuværende overdækkede terrasse er lavet i de forskellige boligafsnit. 
Drøftes med Administrationen. 
 
Der er klager over at fliserne som er opsat ved renovering i de 3 afd. revner blev drøftet. Kan der gøres 
erstatningsansvar overfor murerfirmaet.  
 
Kommende generalforsamling afholdes på Platformen, tidligere Bjerringhus Efterskole på Gl. Nourupvej. 
 
 
 
 


